
Protokół Nr LIX/10
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 30 sierpnia 2010 roku

Otwarcie obrad – godz. 1504

Zamknięcie obrad – godz. 1719

Ad. 1
Obrady LIX sesji  Rady Miejskiej  w Radkowie otworzył  Przewodniczący RM witając 
radnych, sołtysów i przybyłych gości.

Ad. 2
Na  podstawie  listy  obecności  Przewodniczący  RM  stwierdził,  że  obrady  są 
prawomocne – w sesji uczestniczyło 13 radnych (lista obecności radnych oraz lista 
obecności sołtysów i gości zaproszonych stanowią załączniki do protokołu).

Ad. 3
Na sali obrad nie był obecny radny A. Kukurba.

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radną Stefanię Radomińską.

Ad. 4
Nie wniesiono uwag do protokołu Nr LVIII  z sesji  RM z dnia 29 lipca 2010 roku i 
przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem:
Głosowało 12 radnych:   za – 12     przeciw – 0     wstrzymał się –0.

Ad. 5
Przewodniczący RM – zapytał czy są uwagi i propozycje do dostarczonego radnym 
porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).

Nie  wniesiono  uwag  do  dostarczonego  radnym  porządku  obrad  i  przystąpiono  do 
głosowania nad jego przyjęciem.

Przewodniczący RM zaproponował,  aby po przyjęciu porządku obrad z okazji  Dnia 
Strażaka Miejskiego wręczyć podziękowania. 
Głosowało 12 radnych:  za – 12   przeciw – 0  wstrzymało się – 0.

Na obrady sesji wrócił radny A. Kukurba.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  Burmistrza  do  wręczenia  podziękowań  Straży 
Miejskiej.



Burmistrz  –  podziękował  pracownikom  Straży  Miejskiej  za  trud  i  poświęcenie  w 
wykonywanej  pracy.  Burmistrz  uważa,  że udało się  z  tej  formacji  stworzyć  bardzo 
dobrze  funkcjonujący  referat  bezpieczeństwa,  który  stoi  na  straży  bezpieczeństwa 
mienia  i  majątku  gminy.  Burmistrz  poprosił  Przewodniczącego  RM  do  wręczenia 
pamiątkowych dyplomów. 

Przewodniczący  RM  udzielił  głosu  Komendantowi  Straży  Miejskiej  Leszkowi 
Dorszewskiemu.

Leszek  Dorszewski  –  Komendant  Straży  Miejskiej  –  w  imieniu  własnym  i 
funkcjonariuszy  podziękował  za  wyróżnienie  i  uznanie  oraz  wszystkim,  którzy 
współpracują ze Strażą Miejską.

Ad.6

Przewodniczący  RM  z  okazji  inauguracji  roku  szkolnego  2010/2011  udzielił 
Burmistrzowi głosu.

Burmistrz  –  tradycją  w  gminie  stała  się  inauguracja  rozpoczęcia  nowego  roku 
szkolnego.  Burmistrz  poinformował,  że  nie  udało  się  wykonać  wielu  zamierzeń 
modernizacyjnych,  remontowych,  aby poprawić bazę do pracy,  ale aktualnie gmina 
realizuje bardzo dużo zadań, które opiewają na sumę około 24 mil. i muszą zostać 
zakończone  i  rozliczone  aby  oddać  do  użytkowania.  Przez  kilka  lat  baza  w 
placówkach oświatowych była modernizowana i unowocześniana, że w chwili obecnej 
można to wykorzystać, aby wyniki  pracy były pozytywniejsze. Burmistrz przedstawił 
następujące informacje dotyczące poszczególnych placówek oświatowych:

1. Zespół Szkolno – Przedszkolny w Ścinawce Dolnej
 wykonano remont centralnego ogrzewania
 do  dyspozycji  szkoły  jest  nowa  sala  gimnastyczna  w  Centrum 

Bezpieczeństwa i Kultury
2. Zespół Szkół z Oddziałami Integracyjnymi w Ścinawce Średniej

 prowadzone są prace końcowe gdzie powstanie nowoczesny gabinet do 
nauczania

 został przygotowany projekt remontu dachu na budynku 
3. Budynek przejęty po Straży granicznej w Tłumaczowie

 prowadzone są prace gdzie powstanie kolejny oddział przedszkolny
4. Zespół Szkolno – Przedszkolny w Wambierzycach

 przystąpiono do budowy boiska Orlik.

Burmistrz poinformował, że w Ścinawce Średniej w trakcie budowy jest kolejny etap 
tworzony dla dzieci i młodzieży poprzez dostęp do kortów tenisowych, boisk, ścieżek 
spacerowych,  obok  powstanie  miasteczko  –  plac  zabaw  dla  dzieci  i  młodzieży 
profesjonalnie  wyposażony,  place  takie  równolegle  powstaną  w  Wambierzycach  i 
Ścinawce Dolnej. Mimo dużych nakładów finansowych poniesionych na modernizacje 
placówek  oświatowych  Burmistrz  jest  dalece  niezadowolony  z  tego,  co  jest,  ale 
zapewnił, że póki jest Burmistrzem będzie rozwijał i unowocześniał tę bazę. Burmistrz 
dokonał  uroczystej  inauguracji  roku  szkolnego  2010|2011  oraz  odczytał  motto 
umieszczone  na  statuetkach.  Burmistrz  poprosił  Przewodniczącego  RM  i  v-ce 
Burmistrz  do  wręczenia  Dyrektorom  symbolicznych  statuetek.  Burmistrz  wręczył 



dyrektorowi Przedszkola E. Mihilewicz powołanie na stanowisko dyrektora na kolejne 
lata.

Liczba radnych o godz. 1514 zwiększyła się do 14 na obrady sesji przybyła radna B. 
Siemczonek.   

Liczba radnych o godz. 1516 zwiększyła się do 15 na obrady sesji przybył  radny J. 
Górski.

B. Sobczyńska – dyr. Zespołu Szkół z Oddziałami Integracyjnymi w Ścinawce Średniej 
– podziękowała w imieniu dyrektorów placówek oświatowych za zaproszenie na sesję 
Rady Miejskiej  w Radkowie oraz za dobre ich postrzeganie a także za okazywaną 
pomoc i życzliwość.

A. Kukurba – zapytał, o jaki remont dachu chodzi w Ścinawce Średniej.

Burmistrz – wyjaśnił, że dotyczy to remontu dachu który został zaplanowany i objęty 
nakazem inspektora budowlanego na głównym budynku Zespołu Szkół w Ścinawce 
Średniej.    

Ad. 7

J. Śliwa – pełniący funkcję inspektora ds. BHP w UMiG w Radkowie -złożył informację 
o  stanie  bezpieczeństwa  i  higieny  pracy  w  jednostkach  i  zakładach  budżetowych 
gminy (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do złożonej informacji. 

Nikt z obecnych nie miał pytań do przedstawionej informacji.
 
Przewodniczący  RM  –  poddał  pod  głosowanie,  aby  pozytywnie  ocenić  stan 
bezpieczeństwa  i  higieny  pracy  w  jednostkach  organizacyjnych  Gminy  Radków a 
wydane  zalecenia  pokontrolne  przyjąć  jako  słuszne  dla  dalszego  zwiększenia 
bezpieczeństwa w tych jednostkach. 

Przystąpiono  do  głosowania  nad  propozycją  Przewodniczącego  RM  w  sprawie 
pozytywnego  przyjęcia  informacji  o  stanie  bezpieczeństwa  i  higieny  pracy  w 
jednostkach i zakładach budżetowych gminy.

Głosowało 15 radnych: za – 15     przeciw – 0     wstrzymało się – 0.

Ad. 8

Burmistrz – złożył sprawozdanie ze swoich prac w okresie międzysesyjnym za okres 
od 30 lipca 2010 roku do 27 sierpnia 2010 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do 
protokołu).  Burmistrz  podziękował  organizatorom  Dożynek  gminnych  oraz  dyr. 
GCKSiT w Radkowie za zorganizowanie Jarmarku Stołowogórskiego oraz sołtysom i 
radą sołeckim za promowanie wsi poprzez działania promujące kulturę.

Przewodniczący  RM  zapytał,  czy  radni  mają  pytania  do  przedstawionego 
sprawozdania.



Nikt z radnych nie miał pytań do przedstawionego sprawozdania.

O godz. 1617 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz.1631.

Ad. 9

DRUK NR 1 – w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Radków na 
2010 rok.

Burmistrz – poprosił o uzasadnienie projektu uchwały z-ce głównego księgowego. 

S. Koszałko – z-ca głównego księgowego – poprosiła o przyjęcie projektu uchwały 
zgodnie z uzasadnieniem do projektu uchwały, który był szczegółowo omawiany na 
posiedzeniach komisji.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisje  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty,  Kultury,  Sportu i Turystyki  pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:    za – 15      przeciw – 0      wstrzymało się – 0.

Druk NR 2 - w sprawie zmiany uchwały Nr IV/17/02 Rady Miejskiej w Radkowie z 
dnia 21 grudnia 2002r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Radków. 

Sekretarz  gminy  –  wyjaśniła,  że  od  1  września  2010  roku  Gminne  Przedszkole 
Publiczne będzie funkcjonowało w formie jednostki budżetowej a nie jak dotychczas w 
formie  zakładu  budżetowego.  Istnieje  potrzeba  dokonania  zmiany  w  tym  zakresie 
zmiana w Statucie Gminy.

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.



A. Kukurba – Komisja Oświaty,  Kultury,  Sportu i Turystyki  pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15     przeciw – 0       wstrzymało się – 0.

DRUK NR 3 – w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania z 
radą  działalności  pożytku  publicznego  lub  organizacjami  pozarządowymi  i 
podmiotami,  o  których  mowa w  art.  3  ust.  3  ustawy o  działalności  pożytku 
publicznego  i  o  wolontariacie,  projektów  aktów  prawa  miejscowego  w 
dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji.

Sekretarz gminy – wyjaśniła,  że w roku 2010 zmianie uległa ustawa o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie i na mocy tej zmiany rada została zobowiązana 
aby w formie uchwały określić sposób konsultacji  z organizacjami pozarządowymi. 
Poprosiła o przyjęcie projektu uchwały w przedstawionym brzmieniu.
 
Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S.  Hajłasz  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty,  Kultury,  Sportu i Turystyki  pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15     przeciw – 0       wstrzymało się – 0.

Ad. 10

J. Gorczycki – radnemu zasygnalizowali mieszkańcy Tłumaczowa z okolicy Janikowa, 
że na drodze do Janikowa obsunęła się skarpa, radny poprosił Burmistrza o wysłanie 
pracownika na miejsce zdarzenia oraz zapytał  czy byłaby możliwość na tej  drodze 
zamontowania znaku ograniczającego prędkość lub progów zwalniających. 

Burmistrz – udzielił odpowiedzi na zadane pytania:
  problem  skarpy  –  nikt  nie  zgłaszał  problemu  jeżeli  będzie  potrzeba  to 

Burmistrz  będzie  interweniował,  po  rozeznaniu  sprawy  Burmistrz  udzieli 
odpowiedzi 



 w sprawie  znaku,  sprawa  zostanie  rozważona  i  z  urzędu  zostanie  złożony 
wniosek do Starostwa, jeżeli Starostwo uzna, że jest potrzeba zamontowania 
to zadanie zostanie zrealizowane, progi nie będą montowane bo jest to wbrew 
pewnym zasadom.

J.  Pabian  –  korzystając  z  obecności  radnych  powiatowych  poprosił  radnych  o 
odpowiedz na najbliższej sesji na poniższe pytania: 
1.  Radny  zapytał  jak  to  się  stało,  że  władze  powiatu  kłodzkiego  dopuściły  do 
zniszczenia drogi powiatowej łączącej Tłumaczów – Gajów – Radków. Dlaczego nikt 
nie  zadbał  o  ograniczenie  tonażu,  na  dzień  dzisiejszy  droga na odcinku Gajów – 
Radków nie nadaje się do użytku. Radny poinformował, że posiada pismo od członka 
zarządu Pana Awiżenia, który informuje, że droga do 31 lipca będzie wyremontowana. 
2.  Sprawa  następna  dotyczy  drogi  powiatowej  od  Gorzuchowa  przez  wszystkie 
Ścinawki kończącej się w Ścinawce Górnej łączącej z drogą wojewódzką. Droga w 
Ścinawce Górnej miała być przebudowana jednak okazało się, że w miesiącu lipcu 
drogę tę zaczęto cząstkowo remontować poprzez łatanie. Radny uważa, że władze 
powiatu kłodzkiego wyrzucają pieniądze w błoto. 

J. Gorczycki – pytanie skierował do radnych powiatowych – zapytał,  dlaczego przy 
drodze powiatowej w okolicy Tłumaczowa przy kościele jest postawiony znak, który 
jest zakryty. Radny poprosił o interwencje. 

F. Majdak – poruszył następujące kwestie:
  zamontowanie  znaku ograniczenia  prędkości  na  odcinku ul.  Mickiewicza w 

kierunku Ratna ul. Piłsudskiego 
 przy  drodze  wojewódzkiej,  która  biegnie  przez  Ratno  Górne  w  kierunku 

Ścinawki  Górnej  jest  uszkodzone pobocze które stwarza zagrożenie i  może 
spowodować nieszczęście. 

Burmistrz – udzielił następujących odpowiedzi:
 wniosek  dotyczący  ograniczenia  prędkości  na  ul.  Mickiewicza  był  złożony 

przez radnego rok temu. Burmistrz wystąpił w tej sprawie do zarządcy dróg, 
który  wniosek  odrzucił,  zarządca  drogi  uznał,  że  oznakowanie  jest 
wystarczające pod względem drogowskazów,  znaków informacyjnych,  tablic 
informacyjno  ostrzegawczych.  Burmistrz  może  ponownie  wystąpić  z 
wnioskiem, ale uważa, że czas przestać kompromitować się przed zarządem

 poinformował,  że dla bezpieczeństwa pieszych będzie budowany chodnik w 
Ścinawce Średniej , wniosek został złożony do zarządcy dróg wojewódzkich. 
Gmina zgodziła się zrobić projekt przebudowy tej drogi od krzyżówki do drogi 
nr 385 na drogę nr 387 w kierunku Ratna i takimi etapami będą odbudowane 
drogi, Burmistrz ma zapewnienie robót naprawczych wycinanie i łatanie na tym 
odcinku. Droga Kłodzko – Tłumaczów została w nowej wersji zaproponowana 
gminie  na  odcinku od skrzyżowania  w Tłumaczowie  odcina  się  odcinek do 
Nowej  Rudy gdzie  zmniejsza  się  tonaż  a  droga nr  385  i  droga nr  381  do 
Gorzuchowa  wyznacza  się  jako  oś,  droga  ta  wejdzie  do  natychmiastowej 
przebudowy z uruchomieniem obwodnicy w Nowej Rudzie. Burmistrz uważa, 
że  w  ostatnich  latach  udało  się  zrobić  bardzo  dużo  odnośnie  napraw  i 
remontów dróg wojewódzkich na terenie gminy, ale należy zdać sobie sprawę, 
że  działań  politycznych  nie  można  przedkładać  nad  działania  zdrowo  – 
rozsądkowe, bo nowe wnioski składane w województwie będą składane na dno 



szuflady.  Burmistrz  zaproponował,  aby  mówić  jednym  głosem  w  sprawie 
odbudowy dróg, prowadzić program strategiczny, aby zdobywać kolejne cele a 
działając przez prasę, telewizje nie osiągnie się celu.

Z.  Szkretka  –  radny  powiatowy  –  jako  mieszkaniec  podziękował  Burmistrzowi  za 
wykonane  prace  w  Ścinawce  Dolnej.  Pogratulował  mieszkańcom  Tłumaczowa 
nowego obiektu, do którego przejęcia przyczyniły się wspólne działania i do końca 
zostały załatwione. Z. Szkretka  - udzielił odpowiedzi na pytania radnych:   

 odnośnie zniszczenia drogi  Tłumaczów – Radków - radny nie wie,  dlaczego 
władze powiatowe dopuściły  do  zniszczenia  drogi  nie  wie,  dlaczego tak się 
stało, 

 odnośnie drogi Gorzuchów – Ścinawka – radny wyjaśnił, że droga powiatowa 
prowadząca  przez  Ścinawki  jest  wpisana  w  WPI  jako  likwidacja  skutków 
powodzi miała być robiona po uzyskaniu środków jednak do tego nie doszło. 
Radny uważa, że należy uporządkować WPI, aby nie zaprzepaścić remontu tej 
drogi 

 w sprawie  wyrzucania  pieniędzy w błoto  przez władze powiatu  – radny nie 
będzie  polemizował  bo  nie  zna  się  na  technologii  budowy  dróg.  Radny 
interweniował,  aby do czasu remontu tej  drogi  załatać dziury,  co spowoduje 
przejezdność tej drogi 

 odnośnie znaków drogowych – złożony wniosek musi przejść pewne procedury, 
radny spróbuje dotrzeć do informacji i odpowie radnemu na piśmie.

J. Pabian – zarzucił radnemu powiatowemu, że nie zrozumiał pytania o wyrzucaniu 
pieniędzy w błoto, radny mówił o cząstkowym remoncie drogi powiatowej, która będzie 
remontowana wspólnie z gminą. Uważa, że efekt będzie taki, że trzeba będzie zrywać 
i  dlatego  jest  to  wyrzucanie  pieniędzy  w  asfalt.  Radny  nawiązał  do  wypowiedzi 
Burmistrz  w  sprawie  nieodpowiedzialnych  działań  podejmowanych  przez  radnych, 
które przeszkadzają gminie w osiągnięciu strategicznych celów. Radny poinformował, 
że  był  świadkiem cząstkowego remontu  drogi  wojewódzkiej  w Tłumaczowie,  gdzie 
został wyremontowany jeden pas a na drugim do dnia dzisiejszego są pozostawione 
dziury.  Radny  uważa,  że  remontujący  drogę  przed  podjęciem  prac  powinni  być 
poddawani testowi na inteligencje. 

A. Kukurba – zapytał czy będzie robiona droga od ul. Łąkowej do ul. Jagiellońskiej.
 
O godz.1707 z obrad sesji zwolniła się radna A. Rakowska.

Burmistrz  –  wyjaśnił,  że  droga  na  ul.  Łąkowej  zostanie  zamknięta  na  odcinku  ul. 
Łąkowa ul. Os. Robotnicze, dlatego, że na ten kompleks sportowy została przyjęta 
koncepcja  zagospodarowania  i  ten  odcinek  od  ul.  Os.  Robotnicze  do  ul.  Łąkowej 
przebiegający przez OSiR zostanie kiedyś zamieniony w inny obiekt. Będzie tamtędy 
wyjazd awaryjny na ul. Łąkową a odcinek ul. Os. Robotnicze do skrzyżowania z drogą 
wojewódzką  będzie  w  najbliższych  czasach  odremontowany  po  przebudowie 
kanalizacji przy przebudowie ul. Piastowskiej. 

A. Kukurba – uważa, że ul. Łąkowa traci 40 % wartości, dlatego, że nie ma wyjazdu na 
ul. Jagiellońską. Radny zapytał czy będzie robiona droga koło kamieniołomu.



Burmistrz – wyjaśnił, że droga ta wymaga nowego projektowania, dlatego, że biegnie 
15m od swojego geodezyjnego przebiegu, droga nie była ujęta w programie naprawy 
transportu  rolnego.  W  następnym  etapie  zostanie  zrobiony  projekt,  który,  będzie 
bardzo kosztowny, bo jest to teren podmokły a droga musi zostać wybudowana od 
podstaw.  Burmistrz  zgadza  się  z  radnym,  że  droga  musi  być,  ale  musi  jeszcze 
poczekać. Burmistrz nawiązał do wypowiedzi radnego J. Pabiana, wyjaśnił, że nie ma 
zamiaru bronić ludzi z góry, Burmistrz broni interesów gminy i robi swoje najlepiej jak 
potrafi. 

S. Hajłasz – zwrócił się do radnego powiatowego Z. Szkretki - nawiązał do wypowiedzi  
radnego J. Pabiana w sprawie drogi w Ścinawce Górnej gdzie odbyło się sympozjum i 
poszło w eter. Radny uważa, że władze powiatu nie powinny obiecywać gruszek na 
wierzbie. 
   
Ad. 11
Nie wpłynęła.
   
Ad. 12

Przewodniczący RM poinformował, że radni zapoznali się na posiedzeniach komisji ze 
sprawozdaniem z realizacji  Planu Gospodarki Odpadami na terenie Miasta i Gminy 
Radków  za  lata  2007  –  2009  oraz  z  raportem  z  realizacji  Programu  Ochrony 
Środowiska dla Gminy Radków.

J.  Pabian – poinformował  o  ważnym wydarzeniu,  jakie  miało  miejsce w Ścinawce 
Górnej gdzie pojawił  się plac zabaw. Radny podziękował Burmistrzowi  za podjęcie 
słusznej decyzji  o przeniesieniu placu zabaw ze Ścinawki  Średniej oraz sołtysowi i 
pracownikom za nadzorowanie prac.  Radny odniósł  się  do zarzutów Burmistrza w 
sprawie działań radnych, które spowalniają prace w gminie, radny uważa, że prace na 
drogach są za wolne, zrobili 2 km drogi i już płaczą.

J.  Gorczycki  –  zapytał,  czy  będzie  uchwalony  plan  zagospodarowania  dla 
Tłumaczowa w tym roku. 

Burmistrz – poinformował, że Regioplan zapewnił, że na przełomie m-ca października 
– listopada.. 

Ad. 13

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  RM  zamknął  LIX  sesję  Rady 
Miejskiej w Radkowie

   
Protokołowała: Przewodniczący RM w Radkowie
 Lucyna Połowczuk                                    Marian Gancarski
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